
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 20/04/2021

Του: Αντώνιου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ Ανατολικής Αττικής

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Οικονομικών
Τoν κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων

ΘΕΜΑ: «Ιδιοκτήτες ακινήτων της Μαγνησίας διαμαρτύρονται για την καταβολή
των μισθωμάτων επιχειρήσεων»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα με ανάρτηση τοπικής ιστοσελίδας του διαδικτύου, τα χρήματα του Ιανουαρίου
τρέχοντος  έτους  από  τα  μισθώματα  επιχειρήσεων  που  παραμένουν  κλειστές
αναμένουν, από τον περασμένο Ιανουάριο, πολλοί ιδιοκτήτες ακινήτων. Αυτό δήλωσε η
Πρόεδρος  του  παραρτήματος  Μαγνησίας  της  Πανελλήνιας  Ομοσπονδίας  Ιδιοκτητών
Ακινήτων («ΠΟΜΙΔΑ») και πρόσθεσε ότι, η Ομοσπονδία λαμβάνει μηνύματα ιδιοκτητών
ακινήτων που έχουν φτάσει  στα όρια των αντοχών τους και  πλέον,  αντιμετωπίζουν
προβλήματα επιβίωσης, καθώς, όπως δηλώνουν, πρόκειται  για χρήματά τους και οι
ίδιοι «βάζουν πλάτη», χάνοντας το 20% των προσυμφωνημένων μισθωμάτων τους για
να βοηθήσουν την Κυβέρνηση και τους μισθωτές, στην περίοδο της κρίσης.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε  να  επιταχύνετε  τις  διαδικασίες,  προκειμένου  να  αποδοθούν  τα  ως  άνω
οφειλόμενα αναλογούντα ποσά στους δικαιούχους ιδιοκτήτες, οι οποίοι θα έπρεπε να τα
έχουν λάβει ήδη από τις αρχές του τρέχοντα μήνα Απριλίου, βάσει των δεσμεύσεών
σας;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ
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